
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.21/11-11-2015 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης,  
  
Αριθ. Απόφασης   318                             Περίληψη 

Επικαιροποίηση της αριθμ.179/2015 προγενέστερη απόφασή 
του σχετικά με την Έγκριση ψηφίσματος για την 
επαναλειτουργία της Αστυνομικής Σχολής 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 11 Νοεμβρίου 2015 ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.51778/6-11-2015 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 
και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 38 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Βασιλούδης Ηλίας 
5) Γιαννώτα Θεοδώρα 
6) Γουναρίδης Στυλιανός 
7) Δημούδη Χρυσούλα 
8) Ηλιάδης Θωμάς 
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
10) Ιγιαννίδης Στέφανος 
11) Καμαρίδης Ιπποκράτης 
12) Καρά Αχμέτ 
13) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
14) Κίρατζη Ερκάν 
15) Κολλάρος Γεώργιος 
16) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
17) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
18) Λύρατζης Πασχάλης 
19) Μούρκας Χρήστος  
20) Μπαντάκ Σιαμπάν  

 
21) Μπένης Δημήτριος 
22) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
23) Μποζ Ραμαδάν 
24) Μυλωνάς Γεώργιος 
25) Ξυνίδης Αθανάσιος 
26) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
27) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
28) Σδρέβανος Μαρίνος 
29) Ταρενίδης Παναγιώτης 
30) Τοπ Ισμέτ 
31) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
32) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
33) Τσέπελης Εμμανουήλ 
34) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
35) Φανουράκης Εμμανουήλ 
36) Χασάν Ογλού Ορχάν 
37) Χασάν Ογλού Φερτούν 
38) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 
 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Γκιρτζίκη Αλεξία 
2) Μιχαλοπούλου Αλίκη 

3) Παπασταματίου Γεώργιος 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος. 
 
Γίνεται μνεία ότι οι δημοτικοί σύμβουλοι Σιαμπάν Μπαντάκ και Τσεγγελίδης Ιωάννης αποχώρησαν 
οριστικά από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 1

ου
 θέματος εκτός ημερήσιας διάταξης και ο δημοτικός 

σύμβουλος Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν αποχώρησε κατά τη συζήτηση του 1
ου

 θέματος εκτός ημερήσιας 
διάταξης 
 
Ο Πρόεδρος κ. Δρεμσίζης Ιωάννης ανακοίνωσε στο σώμα ότι με την παρ.5 του άρθρου 67 του Ν.3852/10 
ορίζονται τα εξής: «Όταν υπάρχουν κατεπείγουσες υποθέσεις που δικαιολογούν την άμεση σύγκληση του 
δημοτικού συμβουλίου σε χρονικό διάστημα μικρότερο των τριών ημερών που απαιτείται κατά κανόνα για 
την επίδοση της πρόσκλησης σε τακτική συνεδρίαση, η πρόσκληση μπορεί να επιδοθεί ή να 
γνωστοποιηθεί στους συμβούλους ακόμα και την ημέρα της συνεδρίασης. Στην πρόσκληση αναφέρεται ο 
λόγος για τον οποίο η συνεδρίαση έχει κατεπείγοντα χαρακτήρα. Ο χαρακτηρισμός και η αιτιολογία των 
θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ως κατεπειγόντων επαφίεται καταρχήν στην κρίση του προέδρου του 
δημοτικού συμβουλίου ο οποίος και απευθύνει την πρόσκληση και καταρτίζει την ημερήσια διάταξη, όμως 
το δημοτικό συμβούλιο είναι και πάλι αυτό που θα αποφανθεί, κατόπιν σχετικής συζήτησης, για το 
κατεπείγον ή μη της πρόσκλησης στο σύνολό της. Αν το δημοτικό συμβούλιο κρίνει ότι τα θέματα που 



περιλαμβάνονται στην πρόσκληση δεν πρέπει να συζητηθούν με τη διαδικασία του κατεπείγοντος, η 
συζήτηση τους αναβάλλεται. Όπως και στην περίπτωση της συζήτησης κατεπειγόντων θεμάτων εκτός 
ημερησίας διάταξης, το δημοτικό συμβούλιο λαμβάνει δύο αποφάσεις, με τη συνήθη, όμως, για τη λήψη 
αποφάσεων πλειοψηφία (απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων). 
- αν τα θέματα που εισάγονται για συζήτηση δικαιολογούν την κατεπείγουσα πρόσκληση - συνεδρίαση, 
- αν κρίνει ότι τα θέματα της πρόσκλησης είναι πράγματι κατεπείγοντα, λαμβάνει απόφαση επί των 
συγκεκριμένων θεμάτων»  
Για τους παραπάνω λόγους, φρονώ ότι θα πρέπει να τεθούν τα παρακάτω θέματα προς συζήτηση, λόγω της 
κατεπείγουσας φύσης τους, που προκύπτει από τα στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης των ζητημάτων διότι 
θίγονται άμεσα τα συμφέροντα του Δήμου με άμεσο κίνδυνο την μη ομαλή λειτουργία του και των 
υπηρεσιών του: 
1. Έκδοση ψηφίσματος διαμαρτυρίας για τις δηλώσεις του Υπουργού Παιδείας κ. Φίλη  
2. Έπικαιροποίηση της αριθμ.179/2015 προγενέστερη απόφασή του σχετικά με την Έγκριση ψηφίσματος 

για την επαναλειτουργία της Αστυνομικής Σχολής 
3. Έγκριση 1

ου
 ΑΠΕ του έργου: «ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΒΑΤΟΤΗΤΑΣ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΟΔΟΥ ΣΤΗ ΤΚ 

ΠΑΣΧΑΛΙΑΣ ΤΗΣ ΔΗΜ. ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΣΤΑΥΡΟΥΠΟΛΗΣ» 
4. Έγκριση 1

ου
 ΑΠΕ του έργου: «ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΒΑΤΟΤΗΤΑΣ ΑΓΡΟΤΙΚΗΣ ΟΔΟΥ ΣΤΗ ΤΚ 

ΝΕΟΧΩΡΙΟΥ ΤΗΣ ΔΗΜ. ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΣΤΑΥΡΟΥΠΟΛΗΣ» 
5. Έγκριση για την υποβολή πρότασης στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Επισιτιστικής και Βασικής 

Υλικής Συνδρομής» που ΣΥΓΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΕΙΤΑΙ  από το Ταμείο Ευρωπαϊκής Βοήθειας προς τους 
Απόρους (ΤΕΒΑ) με τίτλο «Αποκεντρωμένες Προμήθειες Τροφίμων και Βασικής Υλικής Συνδρομής 
Διοικητικές Δαπάνες και Παροχή Συνοδευτικών Μέτρων 2015-2016» συνολικού προϋπολογισμού 
4.221.824,07   ευρώ 

6. Έγκριση έκτακτης επιχορήγησης του ΝΠΔΔ του Δήμου με την επωνυμία «Κέντρο Πολιτισμού Δήμου 
Ξάνθης» 

7. Αποδοχή της αρ.πρωτ.4469/06-112015 Απόφασης Ένταξης της Πράξης με «τίτλο «Προμήθεια και 
εγκατάσταση εξοπλισμού παιδικών χαρών Δήμου Ξάνθης», στο Χρηματοδοτικό Πρόγραμμα «Αστική 
Αναζωογόνηση 2012-2015» του Πράσινου Ταμείου – του Υπουργείου Περιβάλλοντος Ενέργειας & 
Κλιματικής Αλλαγής συνολικού προϋπολογισμού 200.000,00 ευρώ (συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ) 

Με βάση τα παραπάνω σας καλώ να ψηφίσουμε σχετικά  
Το Δ.Σ. αφού έλαβε υπόψη του 
 την εισήγηση του προέδρου,  
 την παρ.5 του άρθρου 67 του Ν. 3852/10  
 το περιεχόμενο του θέματος το οποίο πρέπει να συζητηθεί λόγω της κατεπείγουσας φύσης του». 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
Την συζήτηση του θέματος που αφορά την «Επικαιροποίηση της αριθμ.179/2015 προγενέστερη απόφασή 
του σχετικά με την Έγκριση ψηφίσματος για την επαναλειτουργία της Αστυνομικής Σχολής» λόγω της 
κατεπείγουσας φύσης του, που προκύπτει από τα στενά χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος διότι 
θίγονται άμεσα τα συμφέροντα του Δήμου με άμεσο κίνδυνο την μη ομαλή λειτουργία του και των 
υπηρεσιών του.  
Στην συνέχεια ο Πρόεδρος είπε τα εξής:  
«Από τη στιγμή που το δημοτικό Συμβούλιο με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των 
μελών του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα είναι κατεπείγον, θα αποφασίσει επί του συγκεκριμένου 
θέματος επίσης με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του» και έδωσε το λόγο 
στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Χαράλαμπο Δημαρχόπουλο ο οποίος είπε: «να επικαιροποιήσουμε ένα ψήφισμα 
το οποίο για δύο φορές εξέδωσε το δημοτικό συμβούλιο κι έχει να κάνει με την έναρξη λειτουργία της 
Αστυνομικής Σχολής που για μια ακόμη φορά και φέτος ο κ. Πανούσης και προηγούμενα ο κ. Δένδιας και 
προηγούμενα κάποιος άλλος υπουργός με τις δηλώσεις τους στην ουσία κοροϊδεύουν την Ξάνθη.». 

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το σώμα ν’ αποφασίσει σχετικά.                                                                  
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων,  
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 

Την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος και την αποστολή του, στον Πρωθυπουργό και τους Αρχηγούς 
όλων των κομμάτων της Ελληνικής Βουλής, τους αρμόδιους Υπουργούς, τους Βουλευτές του Νομού, 
αλλά και σε όλα τα ΜΜΕ της πόλης της Ξάνθης 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης εκφράζοντας όχι μόνο τη βούληση και σύμφωνη γνώμη όλων των 

φορέων και των πολιτών αλλά και την αγανάκτηση όλων μας, επανέρχεται στο θέμα και διατυπώνει για 
πολλοστή φορά την αντίθεσή του στη συνεχιζόμενη και κατά τα φαινόμενα παγιωμένη κατάσταση 



αναστολής λειτουργίας της Αστυνομικής Σχολής Ξάνθης και μετατροπής της σε Κέντρο Κράτησης για 
μετανάστες οι οποίοι εισήλθαν παράνομα στη χώρα. 

Επειδή,  
 η Αστυνομική Σχολή Ξάνθης, βρίσκεται μέσα στον πολεοδομικό και οικονομικό ιστό της πόλης μας 

και σε χώρο με πλήρως διαφορετική χρήση, γεγονός που καθιστά ακατάλληλη και επικίνδυνη την 
μετατροπή της σε  Κέντρο Κράτησης, 

 η αναστολή λειτουργίας της Σχολής ήδη έχει αρνητικές επιπτώσεις σε όλους τους οικονομικούς, 
αναπτυξιακούς, κοινωνικούς και τουριστικούς τομείς για την περιοχή μας και απειλεί  τη διατήρηση 
της ευαίσθητης κοινωνικής συνοχής της. 

 σε μια ευνομούμενη πολιτεία, όσοι υπηρετούν θεσμικά τη Δημοκρατία οφείλουν να κάνουν τις 
δεσμεύσεις τους πράξη 

Ζητούμε την επαναλειτουργία της Σχολής Δοκίμων Αστυφυλάκων. 
Φθάνει πια ο εμπαιγμός και η περαιτέρω υποβάθμιση της περιοχής μας. 

……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                        (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 12-11-2015 
Με εντολή Δημάρχου 

Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 
 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
 
 


